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   PROTOKÓŁ NR L/2018  

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą  

z dnia 30 sierpnia 2018 roku  

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 30 sierpnia 

2018 roku w sali konferencyjnej w Nowym Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 11.00 do 

godz. 14.05.  

 

PKT 1  
Obradom sesji przewodniczył Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Nowym Mieście nad Pilicą.  

 

PKT 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy obecności 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na sali obrad obecnych było 

11 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15.  

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy p. Mariusz Dziuba 

2. Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator 

3. Pan Franciszek Kuśmirek Prezes Miejsko – Gminnego Klubu Honorowych Dawców  

Krwi ,, Kropelka” w Nowym Mieście nad Pilicą. 

4. Pan Franciszek Filipczak Prezes Zarządu Oddziału Rejonowego PCK w Przysusze. 

5. Pan Leszek Przybytniak radny Sejmiku Województwa Mazowieckiego 

6. Pan Krzysztof Fiks radny Powiatu Grójeckiego  

7. Przedstawiciel Szpitala  Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście nad 

Pilicą dr n. med. Stefan Korycki 

8. Pani Monika Piwowarska dyrektor biura senatorskiego Stanisława Karczewskiego 

marszałka Senatu RP 

9. Pani Anna Steczkowska radna Powiatu Grójeckiego  

10. Pani Agnieszka Dworakowska nauczyciel Liceum Ogólnokształcącego w Nowym 

Mieście nad Pilicą 

11. Młodzieżowa Rada Gminy w osobach: Jakub Dworakowski, Agnieszka Bąk, Mateusz 

Nowicki 

12. Pan Zygmunt Kalisiński przedstawiciel Towarzystwa Przyjaciół Nowego Miasta 

13. Mecenas Tomasz Rychlicki 

14. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą  

wg załączonej listy obecności załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 3 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha przedstawił zebranym proponowany 

porządek obrad:  

1.Otwarcie obrad sesji.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

5. Podziękowanie za działalność na rzecz krwiodawstwa Panu Franciszkowi Kuśmirkowi 

Prezesowi Miejsko – Gminnego Klubu Honorowych Dawców Krwi ,, Kropelka” w Nowym 
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Mieście nad Pilicą. 

6. Wystąpienie zaproszonych gości. 

7. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji. 

8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą za okres 

międzysesyjny. 

9. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2018 – 

2032. 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu. 

d) organizacji wspólnej obsługi finansowej jednostek organizacyjnych zaliczonych  

do sektora finansów publicznych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Nowe 

Miasto nad Pilicą. 

e) ustalenia zasad usytuowania na terenie Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

f) ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych  na terenie 

Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

g) wprowadzenia na terenie Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą ograniczenia  

w godzinach nocnej sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza 

miejscem sprzedaży. 

h) zmiany Uchwały Nr XXII/153/2016 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 

30 sierpnia 2016 roku w sprawie ustalenia opłat za pobyt dzieci i wyżywienie w Żłobku 

Samorządowym, prowadzonym przez Gminę Nowe Miasto nad Pilicą ze zmianami. 

i) ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórym nauczycielom, 

obniżek godzin dla dyrektorów szkół i innych nauczycieli, którym powierzono funkcje 

kierownicze oraz wymiaru godzin zajęć nauczycieli prowadzących zajęcia z przedmiotów 

o różnym wymiarze godzin zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Nowe Miasto nad Pilicą. 

j) opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci w wieku do lat 6 i czasu 

przeznaczonego na bezpłatne nauczanie, wychowanie i opiekę w Przedszkolu 

Samorządowym w Nowym Mieście nad Pilicą. 

k) ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie. 

l) wymiaru czasu pracy pracowników wykonujących pracę w Ochotniczej Straży Pożarnej 

Nowe Miasto nad Pilicą. 

11. Interpelacje i zapytania. 

12. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

13. Zamknięcie obrad sesji.    

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. Nie 

zgłoszono. Przewodniczący Rady zaproponował zmiany do proponowanego porządku obrad 

tj.: 

- wycofanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów  

z dróg i ich przechowywanie.  Podjęcie w/w uchwały należy do kompetencji rady Powiatu 

Grójeckiego, 

-  oraz wycofanie projektu uchwały w sprawie wymiaru czasu pracy pracowników 

wykonujących pracę w Ochotniczej Straży Pożarnej Nowe Miasto nad Pilicą. 

Przewodniczący wyjaśnił, że pan Burmistrz stosowne czynności podejmie w drodze 

zarządzenia. Następnie Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzenie do porządku 
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obrad projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w Nowym 

Mieście nad Pilicą. Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do proponowanego 

porządku obrad. Nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu jednogłośnie 

11 za na stan obecnych na sali 11 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Przyjęto 

porządek obrad. 

 

PKT 4 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował, że protokóły  

z ostatnich sesji Rady były tradycyjnie wyłożone do wglądu w Biurze Rady i umieszczone 

na stronie internetowej Urzędu. W związku z tym zapytał czy są zastrzeżenia lub uwagi do 

protokołów z ostatnich sesji. Uwag nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad 

przyjęciem protokołów. W głosowaniu jednogłośnie 11 za na stan obecnych na sali 11 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Protokóły z ostatnich sesji zostały przyjęte.  

 

PKT 5 
Przewodniczący Rady poinformował, że Prezes Miejsko – Gminnego Klubu Honorowych 

Dawców Krwi ,, Kropelka” w Nowym Mieście nad Pilicą Pan Franciszek Kuśmirek, 

obchodzi jubileusz pracy społecznej. W związku z tym przytoczył zebranym działalność 

pana Franciszka Kuśmirka na rzecz krwiodawstwa. Od 1955 roku pan Kuśmirek jest 

aktywnym członkiem Polskiego Czerwonego Krzyża. W dniu 12 września 1990 roku 

założył Klub Honorowych Dawców Krwi ,,Kropelka”, który do końca 2007 roku miał 

siedzibę i działał na terenie SP ZOZ Nowe Miasto nad Pilicą. Od 2008 roku punkt poboru 

krwi jest zlokalizowany na terenie naszego Liceum Ogólnokształcącego. Pan Prezes 

zorganizował 55 akcji poboru krwi. Większość krwiodawców to członkowie Klubu 

,,Kropelka”.  Stałych członków jest około 50 osób. Klub współpracuje z dyrekcjami szkół.  

Pani Agnieszka Dworakowska wraz z młodzieżą podziękowała w imieniu Grona 

Pedagogicznego, nauczycieli i młodzieży za współpracę, czas spędzony z młodzieżą, za 

wieloletnie poświęcenie, zaangażowanie, uśmiech i dobre słowo.    

Podziękowania, gratulacje i uznanie dla działalności Pana Kuśmirka skierował Pan 
Franciszek Filipczak Prezes Zarządu Oddziału Rejonowego PCK w Przysusze. Korzystając  

z okazji przekazał Przewodniczącemu Rady dyplom za wspieranie idei krwiodawstwa.  

Następnie w imieniu swoim i dyrekcji szpitala dr n. med. Stefan Korycki podziękował Panu 

Kuśmirkowi za długoletni wkład i zaangażowanie oraz współpracę. Wręczył pamiątkowy 

dyplom oraz medal ,,Przyjaciel Szpitala w Nowym Mieście nad Pilicą”. 

Podziękowania złożył Pan Leszek Przybytniak radny Sejmiku Województwa 

Mazowieckiego powiedział, że wszyscy widzą potrzebę zaangażowania i potrzebę działania 

społecznego i pomagania innym. Podziękował w imieniu samorządowców,  w imieniu tych 

którzy korzystają z pomocy daru krwi. Bądźmy wyrazicielami tych wdzięczności. 

Wdzięczności osobom, którą ten dar życia przekazują innym w sposób  społeczny, ale 

również uczuciowy. Do sejmiku wpłynęło pismo w sprawie wyróżnienia Pana Franciszka 

Kuśmirka, ale również wyróżnienia organizacji którą reprezentuje. W imieniu samorządu 

mazowieckiego, marszałka Adama Struzika, w imieniu własnym wyraził wdzięczność  

i przekazał wyróżnienie honorowe. Bo to co Pan Kuśmirek czyni na rzecz społeczeństwa 

jest bardzo wielkie. Życzył sukcesów i dużo zdrowia. Następnie przekazał wraz z radnym 

Krzysztofem Fiksem wyróżnienie za wybitne zasługi oraz całokształt działalności na rzecz 

Województwa Mazowieckiego oraz medal ,,Pro Masovia”.    

   

Na salę obrad przybył o godz. 11.25 radny Kazimierz Tomczyk. 
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Pani Anna Steczkowska radna Powiatu Grójeckiego odczytała list gratulacyjny Starosty 

Powiatu Grójeckiego oraz wręczyła Panu Kuśmirkowi album ,,Historia Polski w czasach 

monarchii”.  

Następnie pan Burmistrz podziękował Panu Kuśmirkowi za całokształt i wiele lat pracy na 

rzecz wszystkich mieszkańców. Podziękował wszystkim dawcom krwi, ale szczególne 

podziękowania skierował dla Pana Kuśmirka wybitnego społecznika zawsze 

uśmiechniętego, chętnie witającego się z mieszkańcami, ale też przychodzącego do 

Burmistrza, Przewodniczącego Rady z kolejnym nowym pomysłem. Jako emeryt nie 

spoczął na laurach jest ciągle aktywny pomimo tego, że był taki etap, że ze zdrowiem nie 

było najlepiej. Życzył zdrowia na wiele kolejnych lat podtrzymywania tej działalności 

wśród młodych oraz życzył wszystkiego najlepszego od wszystkich mieszkańców, radnych, 

sołtysów, samorządowców. 

Wystąpienia były nagradzane oklaskami.  

Pan Franciszek Kuśmirek podziękował wszystkim, pracownikom tutejszego Urzędu oraz 

tym którzy pomagają w tej społecznej pracy. Przekazał, że pierwszy raz oddał krew w 1966 

roku. Oddał 55 litrów krwi. Zaapelował do wszystkich obecnych a szczególnie do Służby 

Zdrowia o zrozumienie, że krew jest potrzebna. Prosił aby oddawać krew. Przytoczył motto 

sztandaru Klubu ,, Człowiek jest tyle wart ile czyni dla drugich”.  

Wystąpienie nagrodzono oklaskami.  

 

PKT 6 
Przewodniczący Rady podziękował młodzieży za udział w sesji.  

Następnie prosił o zabranie głosu radnego Krzysztofa Fiksa. Prosił o zwięzłe wypowiedzi 

bez bicia tzw. piany przedwyborczej.  

Radny Krzysztof Fiks spytał czy na słupach ogłoszeniowych znajdujących się na terenie 

miasta i gminy może umieścić plakat.  

Radny Leszek Przybytniak podziękował za udział w dzisiejszych obradach sesji zwłaszcza 

w momencie tak miłym. W Nowym Mieście wyróżniają się osoby które rzeczywiście chcą 

działać na rzecz innych i ponownie skierował podziękowania dla Pana Franciszka 

Kuśmirka. Natomiast jako radny samorządu województwa mazowieckiego działa na rzecz 

rolnictwa naszego regionu. Jeżeli mówimy o wyborach które nadchodzą zwrócił się do 

Przewodniczącego Rady nie mówimy o biciu piany, spełniamy to co daje nam 

społeczeństwo. Społeczeństwo wybiera, oddaje swój głos i wybiera tych którzy ubiegają się 

o to stanowisko. Natomiast my samorządowcy ubiegając się o to stanowisko decydujemy 

się działać na rzecz społeczeństwa. Korzystając z okazji bo nie często jest okazją, aby 

rozmawiać z wyborcami dodał, że województwo mazowieckie jest największe w kraju. Jest 

województwem, które się rozwija. Ten rozwój w okresie piętnastu lat jest zauważalny. 

Zauważalny jest w Nowym Mieście gdzie powstały nowe drogi, inwestycje, w jaki sposób 

powstały nie ma znaczenia. Z tych inwestycji korzysta społeczeństwo i to jest 

najważniejsze. Zwrócił się do sołtysów, aby byli bardziej aktywni, ponieważ wiedzą jaka 

jest potrzeba. Jest to dobry argument do działania. I nie trzeba wielkich słów, bicia piany jak 

Przewodniczący Rady zauważył, bowiem myśli, że wszyscy wiemy, żeby dobrze się żyło 

potrzeba dobrych ludzi, mądrych. Życzył, aby te wybory w Nowym Mieście były słuszne, 

dobre i żeby miasto się rozwijało. Podziękował za umożliwienie zabrania głosu, za udział, 

za to że możemy działać na rzecz społeczeństwa. Życzył, aby dalsze działania społeczne 

były pozytywne.   

Wystąpienie nagrodzono oklaskami.  
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PKT 7 
Przewodniczący Rady poinformował, że w związku z nieobecnością Przewodniczącego 

Komisji Gospodarczo – Budżetowej Dariusza Dziurowicza protokół ze wspólnego 

posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej oraz protokół z posiedzenia Komisji 

Oświatowo -Społecznej odczyta Przewodnicząca  Komisji Oświatowo – Społecznej Iwona 

Lepa.  

Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej Iwona Lepa poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym komisja odbyła wspólne posiedzenie Stałych Komisji Rady Miejskiej  

w dniu 28 sierpnia 2018 roku.  

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności do 

niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy  Mariusz Dziuba 

2. Sekretarz Miasta i Gminy  Edyta Staniszewska  

3. Skarbnik Miasta i Gminy  Ewa Bator 

4. Pracownicy Urzędu w osobach: Iwona Kieszek , Agnieszka Łuczak, Kamila Wieczorek, 

Andrzej Przyborek, Dariusz Melon. 

W posiedzeniu komisji udział wzięła przewodnicząca osiedla nr 1 Helena Padej oraz sołtys 

wsi Dąbrowa – Józefów Jadwiga Pęzik. 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Gospodarczo - Budżetowej Dariusz 

Dziurowicz. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia:  

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.  

W pkt.1 Wszystkie projekty uchwał dotyczące budżetu przedstawiła i zreferowała pani Ewa 

Bator Skarbnik Miasta i Gminy. Kolejne projekty referowała pani Iwona Kieszek. Następne 

projekty przedstawiała pani Agnieszka Łuczak.  

W sprawach bieżących radny Mirosław Bors spytał o plan zagospodarowania 

przestrzennego czy są wyłożone dokumenty do wglądu. Pan burmistrz odpowiedział,  

że będą w niedługim czasie po około 20 września br.  

Radny Kazimierz Tomczyk zgłosił problem nie odbierania opakowań po kiszonkach, po 

nawozach przez firmę odbierającą odpady komunalne z terenu naszej gminy. Problem był 

wyjaśniany na jednym z ostatnich posiedzeń komisji. Pracownik Urzędu Kamila Wieczorek 

wyjaśniła, że tego rodzaju odpady powinny być zwracane do sklepu w którym zostały 

zakupione. Firma obsługująca naszą gminę nie będzie je odbierała ponieważ nie została 

zawarta tego typu umowa.  

Radny Mariusz Fandrych zgłosił problem potrąconego psa. Problem został rozwiązany.  

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej Dariusz Dziurowicz zgłosił problem 

braku oświetlenia ulicznego na osiedlu przy ul. Tomaszowskiej oraz zgłosił prośbę  

o dodatkowe pojemniki dodatkowe na odpady komunalne. Pan Burmistrz odpowiedział, że 

brak oświetlenia związane jest z wykonywaniem przyłącza Jednostki Wojskowej. Natomiast 

jeśli chodzi o dodatkowe pojemniki zostaną one dostawione jeżeli taka potrzeba zostanie 

zgłoszona przez przewodniczących wspólnot.  

Na tym posiedzenie komisji zostało zakończono. 

 

W tym samym dniu odbyło się posiedzenie Komisji Oświatowo – Społecznej. Tematem 

posiedzenia był przegląd szkół do rozpoczęcia roku szkolnego. Komisja przed wspólnym 

posiedzeniem komisji udała na przegląd. Stwierdzono, że szkoły są przygotowane. Z braku 
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czasu komisja nie udała się na przegląd do Publicznej Szkoły Podstawowej w Żdżarach.  

W Publicznej Szkole Podstawowej im. Kard. Stefana Wyszyńskiego w Nowym Mieście nad 

Pilicą zgłoszono konieczność wykonania wymiany podłogi w sali nr 11 docelowo w sali nr 

10,12,4, wymiana instalacji elektrycznej do rozważenia modernizacja skarpy. Dalsze 

odnawianie sal I i II piętra. W Zespole Szkolno – Przedszkolnym zauważono, że  przy placu 

zabaw jest nie zasypany rów, ale pan Burmistrz wyjaśnił, że będzie zasypany. Komisja 

stwierdziła, że szkoły są starannie przygotowane do rozpoczęcia roku szkolnego 2018/2019.  

Przewodniczący Rady spytał czy są pytania do przewodniczących Stałych Komisji Rady. 

Nie zgłoszono.  

 

Salę obrad opuścili radny Leszek Przybytniak i radny Krzysztof Fiks. 

 

PKT 8 
Pan Mariusz Dziuba Burmistrz Miasta i Gminy przedstawił sprawozdanie za okres 

międzysesyjny tj. od 29.06.2018 r. do 30.08.2018 r.  

W dniu 29.06. spotkanie w sprawie ustaleń kanalizacji deszczowej przy ul. Tomaszowskiej, 

2.07. spotkanie w sprawie inwestycji drogowych z radnymi powiatowymi oraz Starostą 

Powiatu Przysuskiego, 

3.07. odwiedziny pierwszych w gminie trojaczków, 

- w tym dniu spotkanie z dyrektorem Żłobka Samorządowego w sprawie zakończenia roku 

działalności w Żłobku, 

6.07. spotkanie w Żyrardowie z marszałkiem Adamem Struzikiem oraz samorządowcami, 

9.07.udział w otwarciu boiska w Odrzywole  

- odbiór drogi Gostomia - Wólka Gostomska, 

10.07. spotkanie dostawy energii elektrycznej oraz spotkanie w PGE w Grójcu w sprawie 

linii energetycznej przebiegającej nad terenem za cmentarzem nowomiejskim i nad częścią 

stadionu, 

- udział w Powiatowej Radzie Rynku Pracy w Grójcu, 

12.07. spotkanie w sprawie dzierżawy boiska Klubu ,,Pilica”, 

- spotkanie z dyrektorem Domu Kultury 

 (udział  orkiestry w uroczystościach gminnych i przygotowanie do Dożynek), 

16.07. wręczenie nagrody za zajęcie I miejsca w  konkursie fotograficznym, 

- spotkanie w sprawie kanalizacji przy ul. 1 Stycznia, 

- odbiór chodników przy ul. Kolejowej, 

17.07. udział w konwencie wójtów, burmistrzów i prezydentów ziemi radomskiej 

w Zwoleniu, 

- spotkanie w Warszawie w Urzędzie Wojewódzkim, Urzędzie Marszałkowskim, 

19.07. spotkanie w sprawie dofinansowania do napraw samochodów OSP, oraz spotkanie 

z Zarządem, 

20.07. udział w Święcie Policji w Grójcu, 

23.07. spotkanie z dowódcami jednostek z Radomia i z Grójca w sprawie organizacji 

Pikniku Militarnego, 

26.07. podpisanie umowy w Radomiu w o dofinansowanie odbioru azbestu, 

- w tym dniu sesja nadzwyczajna Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą, 

27.07. spotkanie z dyrektorem Żłobka Samorządowego i dyrektorem Domu Kultury, 

- zakończenie roku w Żłobku Samorządowym, 

29.07. przegląd stanu gminy po gradzie oraz po zalaniu. Pan Burmistrz dokonał przeglądu 

we wszystkich miejscach oraz posesji – Żdżary, Promnik, Domaniewice. Pan Burmistrz 
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podziękował za szybką reakcję wszystkim jednostek zarówno z terenów naszej gminy jak 

powiatu, 

31.07. objazd gminy po zniszczeniu m.in. mostka  w miejscowości Rokitnica, 

- interwencja w Domaniewicach w sprawie działki graniczącej z działką gminną, 

3.08. spotkanie w Żdżarach w sprawie organizacji Dożynek Gminnych. Pan Burmistrz 

podziękował wszystkim za udział w spotkaniu oraz za przygotowanie dożynek, 

- odbiór boiska przy Liceum Ogólnokształcącym, 

6.08. udział wraz z Przewodniczącym Rady w Borowinie w uroczystościach patriotyczno – 

religijnych, 

7.08. spotkanie kierownikiem Posterunku Policji w sprawie zabezpieczenia uroczystości 

(pielgrzymka oraz dożynki), 

8.08. powitanie pieszej pielgrzymki na Jasną Górę, 

- spotkanie z dowódcą Jednostki Wojskowej z Grójca w sprawie Pikniku, 

9.08. spotkanie zespołem Bielinianki oraz spotkanie ze starostą i starościną dożynek, 

- spotkanie w sprawie dożynek i pikniku, 

26.08.spotkanie z Wojewodą Mazowieckim w sprawie związanych z wykonaniem na 

naszym terenie dróg jakie będą wykonane, 

29.08. udział w spotkaniu wraz z Przewodniczącym Rady w Radzie Pedagogicznej 

w Publicznej Szkole Podstawowej w Nowym Mieście nad Pilicą, omówiono stan 

przygotowania szkoły do rozpoczęcia nowego roku szkolnego, ustosunkowanie się do 

artykułów które pojawiają się w prasie, 

- spotkanie z nowym dyrektorem Żłobka Samorządowego, 

oraz rekonesans z jednostkami, które będą przygotowywały piknik. Piknik Militarny 

odbędzie się w parku miejskim, przed rozpoczęciem odbędzie się Msza Święta o godz. 

11.30. przed Urzędem Gminy na którą Pan Burmistrz zaprosił, 

- w dniu dzisiejszym udział wraz z Przewodniczącym Rady w Radzie Pedagogicznej  

w liceum i w szkole podstawowej. 

Następnie Pan Burmistrz poprosił radnego Dariusza Dziubę o przekazanie informacji   

w sprawie odbierania odpadów komunalnych m. in. folii po sianokiszonkach.  

Radny Dariusz Dziuba odpowiedział, że zwrócił się z pytaniem do okolicznych gmin czy 

mają podobny problem z odbiorem foli po nawozach. Okazuje się, że w Gminie Rzeczyca  

jest podobnie jak w naszej gminie. Chodzi o to, że folia po sianokiszonkach nie jest 

odpadem komunalnym i nie można jej wywozić z pozostałymi odpadami. Żeby były 

odbierane tego rodzaju odpady potrzebne jest podpisanie dodatkowej umowy z firmą. 

Następnie powiedział, że uzyskał informację od firmy, która zajmuje się odbiorem odpadów 

w sąsiednich gminach, powiatach i również oni poinformowali że tego rodzaju odpadów 

nigdy nie odbierali. W związku z tym potrzebna jest dodatkowa umowa z firmą ewentualnie 

z punktem odbioru tzw. RIPOK.  

Przewodniczący Rady spytał czy są pytania do Pana Burmistrza za okres międzysesyjny. 

Nie zgłoszono. 

 

 

PKT 9 
Przewodniczący Rady zapoznał z pismami, które wpłynęły do Biura Rady. Poinformował, 

że nie będzie odczytywał uchwał w sprawie poparcia lotniska w Modlinie i inne. Uchwały 

są do wglądu w Biurze Rady. Wpłynęła korespondencja dyrektora Zakładu Usług 

Komunalnych, wniosek radnego Bartosza Guliny, pismo Związku Nauczycielstwa 

Polskiego, wniosek mieszkańców o ustawienie dodatkowych przystanków, pismo Związku 
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Wód Polskich, pismo Prokuratury w Grójcu dotyczące przesłania uchwały w sprawie 

usuwania z dróg pojazdów i ich przechowywania, pismo przewodnie z projektami uchwał 

przygotowanymi na obrady sesji Rady, pismo mieszkańca Domaniewic, list od posła 

Koźmiuka, list Wojewody Mazowieckiego Z. Sipiery, pismo w sprawie przesłania uchwały 

dotyczącej regulaminu wody i odprowadzania ścieków. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Zaraś odniosła się w kwestii artykułów kłamliwych, 

nieprawdziwych, które ukazały się w gazetach lokalnych. I jak wspomniał Pan Burmistrz   

nauczyciele,  mieli być zwalniani a zatrudnionych jest więcej  niż było. Następnie odniosła 

się i zdementowała informację, która znajduje się w ostatniej gazecie Jabłonka, o tym że 

Przychodnia Senior będzie w grudniu zamykana. Nie wie kto sobie wyssał z palca taką 

informację. Kto mógł napisać, że budynek będzie sprzedawany bo jest tam atrakcyjne 

miejsce itd. Jest to coś nieprawdopodobnego skala tego kłamstwa jaka jest w wykonaniu 

naszych przeciwników jest przerażająca. I ci ludzie kandydują, aby rządzić naszą gminą. 

Jest to coś strasznego. Prosiła o przekazanie mieszkańcom, aby się nie denerwowali 

Przychodnia Senior będzie działała i będzie tam pracowała chyba, że nowa ekipa rządząca 

mnie wyrzuci, a raz już się tak zdarzyło. Nie można tak bezczelnie kłamać, można 

krytykować, zwracać uwagę, ale ma to być krytyka merytoryczna a nie kłamstwa.    

Wypowiedź nagrodzono oklaskami. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że za wszystko co robimy, mówimy, pod czym się 

podpisujemy bierzemy odpowiedzialność. Nie musi przekonywać, to znaczy że nie każdy  

z nas musi myśleć podobnie tak samo i musi mu się to podobać. Te czasy zastraszania 

mobbingu, prześladowania rodzin i uderzania w najbliższą rodzinę bezpowrotnie się 

skończyły. Natomiast jeśli ktoś podpisuje się pod artykułem zaniepokojony mieszkaniec, 

zastraszony nauczyciel, wnikliwy mieszkaniec, mieszkańcy wielu z nas może się z tym 

utożsamiać  mamy do tego prawo, ale nikt nie ma prawa mówić tego że są to mieszkańcy. 

Wspomniał, że wraz z panem Burmistrzem uczestniczył w jednej ze szkół  

w Radzie Pedagogicznej. Jeśli ktoś ma inne zdanie na temat funkcjonowania samorządu ma 

takie prawo, zweryfikują go wybory niech podda się ocenie. Dzisiaj z tych wszystkich 

pseudo poważnych sam osobiście zapraszam na rozmowę, debatę publiczną, określmy sobie 

tylko tematykę. Bez względu na to kto to będzie. Okres okupacji się skończył natomiast nie 

wszystkie szczury wyszły z kanału. Jeśli się okazuje, że powołujemy Zespół to wszyscy są 

zainteresowani tym żeby skarżyć do wszystkich możliwych instytucji łącznie z Prokuraturą 

żeby Zespół  nie rozpoczął działania od 1 września. Są to rzeczy, które pozostawiam ocenie 

mieszkańców. Natomiast jeśli ktoś chce rozmawiać nie musi się to odbyć na sesji, może to 

być spotkanie niech mieszkańcy wyrobią sobie opinie na temat tego w którym kierunku 

chcą  iść jak głosować. Natomiast nie chowajmy się po kanałach. My tego nie robimy nie 

chowamy się, zapraszamy i podpisujemy się pod tym bardzo wyraźnie. 

Następnie Przewodniczący Rady przekazał informację, że do 17 września br. radni składają 

oświadczenia majątkowe.  

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Zaraś przekazała, że od 24 września br. odbędą się  

w Przychodni Rejonowej bezpłatne szczepienia przeciw grypie dla osób 65 lat i powyżej.   

  

Głos zabrała Monika Piwowarska dyrektor Biura Senatorskiego Marszałka Senatu RP 

Stanisława Karczewskiego. Pani dyrektor przekazała list gratulacyjny oraz płytę  

z nagraniami utworów Ignacego Jana Paderewskiego. 

Podziękowania pani dyrektor nagrodzono oklaskami. 
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Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutową przerwie w obradach. Po przerwie wznowiono 

obrady.  

 

PKT 10a 
Salę obrad o godz. 12.35 opuściła radna Karolina Kącka.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok.  

Pani Ewa Bator Skarbnik Miasta i Gminy omówiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, wstrzymało 

się – 0 uchwalono uchwałę Nr L/313/2018 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu.  

 

PKT 10 b  
Na salę obrad o godz. 12.50 wróciła radna Karolina Kącka.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2018-2023. Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr L/314/2018 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu.   

 

PKT 10 c  
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu. Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. W głosowaniu za – 12 radnych przy 

obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę  

Nr L/315/2018 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu.   

 

PKT 10 d  
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały 

w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej jednostek organizacyjnych zaliczonych 

do sektora finansów publicznych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Nowe 

Miasto nad Pilicą. Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr L/316/2018 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu.   

 

PKT 10 e  
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały 

w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych 

na sali 12 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr L/317/2018  

w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu.   
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PKT 10 f  
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały 

w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych  

do spożycia poza miejscem sprzedaży. Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały. W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 

radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr L/318/2018  

w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.   

 

PKT 10 g 
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały 

w sprawie wprowadzenia na terenie Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą ograniczenia  

w godzinach nocnej sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza 

miejscem sprzedaży. Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr L/319/2018 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu.   

 

PKT 10 h 
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/153/2016 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 30 sierpnia 2016 roku w sprawie ustalenia opłat za pobyt dzieci i wyżywienie 

w Żłobku Samorządowym, prowadzonym przez Gminę Nowe Miasto nad Pilicą ze 

zmianami. Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. W 

głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się 

– 0 uchwalono uchwałę Nr L/320/2018 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu.   

 

PKT 10 i 
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały 

w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórym 

nauczycielom, obniżek godzin dla dyrektorów szkół i innych nauczycieli, którym 

powierzono funkcje kierownicze oraz wymiaru godzin zajęć nauczycieli prowadzących 

zajęcia z przedmiotów o różnym wymiarze godzin zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Nowe Miasto nad Pilicą. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, wstrzymało 

się – 0 uchwalono uchwałę Nr L/321/2018 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu.   

PKT 10 j 
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały 

w sprawie opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci w wieku do lat 6  

i czasu przeznaczonego na bezpłatne nauczanie, wychowanie i opiekę w Przedszkolu 

Samorządowym w Nowym Mieście nad Pilicą. Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały. W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 

radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr L/322/2018  

w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.   
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PKT 10 k 
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały 

w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w Nowym Mieście nad Pilicą.  

 

Radny Sebastian Stolarek spytał w kwestii utworzenia odrębnego obwodu głosowania w 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej oraz głosowania w dniu wyborów przebywających w 

placówce.  

Radna Iwona Lepa wyjaśniła, że na dzień dzisiejszy nie ma listy, dyrektor szpitala 

przekazuje do Urzędu listę osób, które będą głosowały. Głosowanie odbywa się przy 

pomocy małej przenośnej urny. Zazwyczaj było tak że osób głosujących w dniu wyborów 

było mniej. Jeśli chodzi o utworzenie odrębnego obwodu głosowania przy ul. Ogrodowej,  

Kodeks wyborczy nakłada na gminy obowiązek utworzenia takiego obwodu jeżeli w tym 

obwodzie przebywa powyżej 15 osób, które mają pełne prawa wyborcze.  

Przewodniczący Rady uzupełnił wypowiedź radnej w kwestii utworzenia odrębnych 

obwodów głosowania.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, wstrzymało 

się – 0 uchwalono uchwałę Nr L/323/2018 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu.   

 

PKT 11 
Radna Iwona Lepa prosiła o przygotowanie informacji na temat opłat targowych po zmianie 

administratora targowiska.  

 

Przewodniczący Rady udzielił odpowiedzi na pytanie radnego Krzystofa Fiksa w sprawie 

korzystania z bilbordów na terenie miasta i gminy. Cały świat komunikuje się  

z ludźmi różnymi instrumentami. Każdy z nas ma prawo postawić bilbordy, reklamy w 

miejscach określonych na gruntach uzgodnionych z właścicielem. Jak zauważono jest to 

komunikacja z mieszkańcami. Podpisana jest indywidualna umowa   

z firmą Ditta - Seria na stelaże na terenie miasta. Na nich będzie zamieszczana informacja z 

gminy. Będą one służyły do komunikowania się z mieszkańcami. Nikt postronny nie będzie 

mógł umieścić swoich materiałów. Dysponowanie tymi urządzeniami ściśle określone jest w 

umowie pomiędzy Urzędem a firmą. Myśli, że odpowiedź była jasna i wyczerpująca 

zwrócił się do radnego Krzysztofa Fiksa.  

 

Radny Sebastian Stolarek spytał jakie są koszty tablic reklamowych ustawionych na terenie 

miasta.  

Przewodniczący Rady prosił o zwrócenie się do Urzędu o udostępnienie informacji w trybie 

informacji publicznej. Dodał, że będzie to miłe zaskoczenie i nie będzie argumentu, że za te 

środki finansowe było można zrobić coś innego.  

Radny Sebastian Stolarek spytał w kwestii przekształcenia gruntów, sprzedaży 

nieruchomości. Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady i poprosił o sprecyzowanie 

pytania.  

 

PKT 12 
Przewodnicząca Osiedla nr 1 p. Helena Pardej odniosła się do artykułu pana Mariana 

Dziedzica w gazecie Okolica, który zatroszczył się rozdysponowanie środkami funduszu 

obywatelskiego. I wskazuje, że na terenie osiedla nr 1 powinny być ustawione dwa słupy 
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ogłoszeniowe. Oświadczyła, że na terenie osiedla nr 1 są postawione trzy słupy 

ogłoszeniowe. Przewodnicząca podziękowała pani dr Zaraś za podjęcie pracy w Przychodni 

Senior oraz Panu Burmistrzowi za pozostawienie miejsca w której przychodnia się znajduje. 

 

Pan Burmistrz w ramach funduszu obywatelskiego wpłynęło kilka wniosków. Nie wszystkie 

będą spełniały wymogi tego, żeby je rozpatrywać. Na początku września będzie powołana 

komisja. Myśli, że większość będzie pozytywnie rozpatrzona.  

 

Mecenas Tomasz Rychlicki udzielił odpowiedzi radnemu Sebastianowi Stolarkowi  

w kwestii głosowania w szpitalu. Zgodnie z ustawowymi wymogami obwody należy 

utworzyć, jeśli w dniu wyborów będzie tam przebywać co najmniej 15 wyborców. Wykazy 

osób dyrektor szpitala przekazuje do urzędu gminy najpóźniej w 5 dniu przed dniem 

wyborów.  

 

Radny Kazimierz Tomczyk zgłosił problem odbierania folii po sianokiszonkach.  

Głos zabrała radna Iwona Lepa powiedziała, że na ostatnim posiedzeniu komisji pracownik 

Urzędu Kamila Wieczorek wyjaśniła, że  folia po sianokiszonkach nie jest odpadem 

komunalnym i nie można jej wywozić z pozostałymi odpadami. Gmina nie ma podpisanej 

umowy na wywóz tego rodzaju odpadów. 

 

Pani Monika Włodarska sołtys wsi Rosocha przekazała, że są firmy, które odbierają tego 

rodzaju odpady.  

 

Mecenas Tomasz Rychlicki udzielił odpowiedzi w 5 dniu przed dniem wyborów placówka 

przekazuje informację osób przebywających w szpitalu.  

 

PKT 13 
Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha 

zamknął o godz. 14.05 obrady sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku cyfrowym i stanowi integralną 

część protokołu.  

 

Protokołowała                                                                Przewodniczył  

           Przewodniczący Rady  

 

Marzena Białas                                                              mgr Tomasz Pietrucha  

 

 

 

 

 


